
 
Protokół z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Kłodawa, która odbyła się w dniu 21 lipca 

2022r. w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych na 
obradach XLII Sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym. Wyjaśnił, że powodem zwołania sesji 
jest konieczność zwiększenia środków na budowę boiska w Kłodawie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz - nieobecny 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
3. Przyjęcie porządku obrad (druk BRG nr 575) 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2022 r. (druk BRG nr 576) 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak wyjaśniła iż zaistniała konieczność zwiększenia 
środków na budowę boiska w Kłodawie o 365 tys , co jest powodem zwołania sesji. 
 
Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie uchwały 
pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2022 r. (druk 
BRG nr 576).  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



za (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Roman Leśnicki 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Chodkiewicz 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLII/362/2022. 
 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022 - 2029 (druk BRG 
nr 577) 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak wyjaśniła, iż zmiana WPF jest konsekwencją 
zmiany uchwały budżetowej. 
 
Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie uchwały 
pod głosowanie. 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2022 - 2029 (druk BRG nr 577).  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Roman Leśnicki 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Chodkiewicz 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLII/363/2022 
 
Ad.5. Wolne wnioski 
Po dyskusji na temat problemów związanych z budową sklepu „Dino „ w Różankach 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona zamknął dyskusje w tym punkcie. 
 
Ad.6. Zamknięcie obrad 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zamknął 
obrady XLII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Protokołowała 
Kamila Kłosowska 
                                                   Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

Andrzej Korona 
  


